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Član sveta Jože HRIBAR je postavil naslednje vprašanje: 
Zanima me, zakaj je, po več kot desetletju, od kar podrli Košake, na asfaltu še 
vedno narisan prostor z znakom X, tam, kjer je bila včasih nakladalna rampa za 
trgovino in gostinski lokal. Ljudje na tem X še vedno ne parkirajo, čeprav 
nikomur ni jasno, zakaj točno je tist X sploh tam. Ja , včasih, ko so stali Košaki, 
je bil seveda tam z razlogom, danes pa je to, samo še ena šlamparija odgovornih. 
Prilagam fotografijo iz časa Košakov in danes. Vidi se, da tisti X še vedno 
zarisujejo, ko obnavljajo talne označbe.  
 Prosim, da ob vprašanju objavite tudi priloženi fotografiji. 

 
ODGOVOR: 
Vzdrževalec prometne signalizacije bo zbrisal oznako X in jo nadomestil z novim 
parkirnim mestom. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
 
18. maj 2023 
Zap. št. 11 
Članica sveta Veronika JUVAN je postavila naslednje vprašanje: 
Podajam obrazložitev razprave oziroma vprašanja na poročilo Zavoda za turizem 
Šaleške doline o adrenalinskem parku na Družmirskem jezeru. 
Leta 2021, na 22. seji, smo pod 13. točko dnevnega reda, sprejeli osnutek 
strategije razvoja in trženja turizma v Velenju in Šoštanju. V izrezkih je razvidno, 
da smo se seznanili z idejo o adrenalinskem parku. Na današnji seji, pa najbrž 
nisem bila dovolj natančna v vprašanju, saj nisem dobila odgovora, zato sedaj 
podajam dodatno razlago, oziroma podajam vprašanje, kako daleč je ta projekt?  
Glede na predstavljeno strategijo na takratni seji, je vprašanj še več, med drugim 
tudi, zakaj se ni prijel vavčer za parkiranje na velenjski plaži? 



Prosim, če se vprašanje posreduje ge. Alenki Kikec in županu ter mi nato 
posredujete odgovor. 
ODGOVOR: 
Zahvaljujem se vam za zastavljeno svetniško vprašanje, saj to pomeni, da vam je mar 
za razvoj turizma v Šaleški dolini. Žal mi je, da se na seji nisva dobro razumeli.  
Res je, v letu 2022 je bila Strategija razvoja in trženja turizma v Mestni občini Velenje 
in Občini Šoštanj za obdobje 2022–2027 sprejeta na sejah svetov obeh občin. Na 
začetku naj poudarimo, da gre za dokument, ki določa dolgoročni pristop k razvoju 
turizma na destinaciji, ukrepi pa se bodo glede na zmožnosti izvajali vse do leta 2027. 
V strategiji je bilo med drugim ugotovljeno, da ima Družmirsko jezero velik potencial 
za razvoj. Deležniki, ki so sodelovali pri pripravi strategije (strokovna, poslovna in 
splošna javnost), so na dolgi rok predlagali naložbo v družinski doživljajski park ob 
Družmirskem jezeru. Cilj tovrstne atrakcije je dlje časa zadržati obiskovalce na 
destinaciji ter zainteresirati nov segment turistov za obisk.  
Občina Šoštanj skupaj s Termoelektrarno Šoštanj že pripravlja delno ureditev jezera 
in okolice. Trenutno so aktivnosti v fazi priprave in dogovorov, urediti je potrebno še 
zemljišča z lastniki. Tudi vrtovi bi se naj iz spodnjega dela prestavili na zgornji del. Vse 
še ni točno dorečeno, če bo vse potekalo kot planirano, pa naj bi se že letos začelo 
delati na tem. Projekti so že pripravljeni. 
Pred konkretno izvedbo projekta pa je seveda potrebno določiti natančen koncept 
razvoja (master plan razvoja območja), ki opredeli ključne produktne smeri in potrebno 
infrastrukturo. V veliki meri so tako veliki projekti odvisni tudi od sredstev občine in/ali 
pridobivanju sredstev iz drugih virov. 
Vavčer Šaleške doline  
V Zavodu za turizem Šaleške doline smo med prvimi v Sloveniji uvedli novo tehnološko 
rešitev za prodajo e-kartic doživetij Šaleške doline: https://shop.visitsaleska.si/. Gre za 
prve korake razvoja vavčerja Šaleške doline, ki je  trenutno v spletni trgovini za 
obiskovalce na voljo v 5 tematskih različicah. Kot je zapisano v strategiji, sledimo ideji, 
da bi vavčer obiskovalci prejeli tudi pri plačilu parkirnine ob Velenjskem jezeru in bi ga 
lahko uporabili neposredno pri ponudnikih. Za tovrstno tehnološko rešitev potrebujemo 
zagotovljena sredstva s strani ustanoviteljic zavoda ali uspešno pridobiti sredstva na 
razpisih (počakati na ustrezen razpis, izpolnjevati pogoje razpisne dokumentacije …). 
E-kartice so na voljo za aktivne, družabne foodije in družine. Vsaka od kartic vključuje 
različna doživetja s cenovnim popustom. V letošnjem letu smo vključili več različnih 
ponudnikov, in sicer: Klub vodnih športov Velenje, Restavracija Jezero, Restavracija 
Haus in Domačija Lamperček. V prihodnje načrtujemo vključitev novih e-kartic doživetij 
in dodatnih ponudnikov. To so le začetni koraki razvoja vavčerja Šaleške doline. 
Sredstva za razvoj smo lansko leto pridobili preko javnega razpisa Slovenske turistične 
organizacije za promocijo destinacij.  
E-kartice prispevajo k zmanjšanju sezonskosti v turizmu. S posebnimi ponudbami in 
popusti so na voljo tudi v »tihem turističnem obdobju« in spodbujajo obiskovalce, da 
destinacijo obiščejo tudi izven klasične turistične sezone. To ima pozitiven vpliv na 
razvoj trajnostnega razvoja turizma in pripomore k bolj enakomerni zasedenosti 
turističnih kapacitet skozi vse leto (razbremenjevanje turističnih točk, razpršenost 
turističnih tokov, sezonskost …). 
Za vsa nadaljnja vprašanja sem vam na voljo in vas v tem primeru tudi vabim na 
sestanek v Vilo Bianco, kjer lahko še bolj podrobno razpravljava o smernicah razvoja 
turizma Šaleške doline. Menim, da bi tak sestanek omogočil tudi učinkovitejšo in 
jasnejšo izmenjavo informacij, kar bi pripomoglo k dosegi skupnih ciljev. 



Vljudno vas vabim tudi, da aktivnosti Zavoda za turizem Šaleške doline spremljate prek 
spletne strani visitsaleska.si, se prijavite na e-novice in/ali nam sledite na socialnih 
omrežjih @visistsaleska.  
Odgovor je pripravila direktorica Zavoda za turizem Šaleške doline Alenka Kikec. 
 
 
 
 


